
Technische vragen behorende bij de begroting 2020  e.v.  

 Gouda: 11 oktober 2019

1. Bij het persbericht over de presentatie van de begroting 2020 ev. werd aangegeven dat de 
gemeente 28 miljoen gaat investeren in de stad. Uit de begroting komt naar voren dat ook 
nog eens 2.4 miljoen extra kort wordt geïnvesteerd, totaal 30.4 miljoen. Waarom is hiervan 
in het persbericht geen melding van gemaakt?

2. Is, volgens het college, wel sprake van een ‘huishoudboekje op orde’ wanneer sprake is van 
een schuld van ongeveer 0.3 miljard euro?

3. Kan al worden aangegeven, ook zonder onderzoek, hoe het komt dat de zorgvraag in de 
jeugd-GGZ zo sterk is gestegen?

4. Is het in het kader van het veiligheidsbeleid wel juist dat de focus nog ligt op inbraken?
5. Waarom ligt de focus niet op de drugscriminaliteit aangezien dit een groeiend probleem is in 

Gouda?
6. Kan worden aangegeven hoeveel bedrijven per saldo het afgelopen jaar naar Gouda zijn 

gekomen?
7. Beperkt uw inspanningen voor het verbeteren van het vestigingsklimaat tot de entree van 

Goudse Poort, welke zijn uw concrete plannen?
8. Welke zijn uw streefgetallen voor het binnen halen van bedrijven?
9. De woonlasten gaan opnieuw voor de inwoners van Gouda omhoog, welke maatregelen 

overweegt u om deze lasten substantieel te verlagen?
10. In uw begroting wordt niet aangegeven het aantal fte’s dat wordt ingenomen door externen, 

kan dit worden aangegeven?
11. Kan worden aangegeven waarom het Verkeerscirculatieplan niet vooraf met de inwoners en 

ondernemers van Gouda is gedeeld tijdens de voorbereiding voor het opstellen van dit plan?
12. Inwoners die afhankelijk zijn van een uitkering en/of pensioen worden substantieel zwaarder 

belast dan inwoners die via verhoging van salaris/loon nog enigszins worden 
gecompenseerd. Kunt u aangeven of/en waar in uw voorstellen staat hoe deze grote groep 
van inwoners via tarieven/belasting worden gecomposteerd?

13. Kunt u aangeven of al sprake is van teruggekeerde Syriëgangers in Gouda, en zo ja over 
welke aantallen gaat het dan en welke maatregelen neemt de gemeente wanneer sprake is 
van vestiging in Gouda.

14. Overweegt uw college het saldo van 1 miljoen te reserveren voor aflossing van de schulden.
15. Het programma Versnelling Woningbouw geeft invulling aan de ambitie in het 

coalitieakkoord, om 200 extra woningen te realiseren in de categorie sociale huur en 200 
woningen in de categorie middel dure huur. De gemeente Gouda biedt ruimte voor menging 
van functies en voor de transformatie van zakelijke panden en voormalig zorgvastgoed naar 
woningen. Kan worden aangegeven waarom het College niet kiest voor het verhogen van het 
aantal sociale huur in Westergouwe.

16. Jongeren met jeugdbescherming betreft jongeren tot 18 jaar die op enig moment in de 
verslagperiode een maatregel door de rechter dwingend opgelegd hebben gekregen. 
Jeugdbescherming is een maatregel die de rechter dwingend oplegt. Dat gebeurt als een 
gezonde en veilige ontwikkeling van een kind of jeugdige wordt bedreigd en vrijwillige hulp 
niet of niet voldoende helpt. Een kind of jongere wordt dan onder toezicht gesteld of onder 



voogdij geplaatst. In uitzonderlijke gevallen wordt de hulp of zorg voortgezet tot de leeftijd 
van 23 jaar. Kunt u aangeven hoeveel jongeren in Gouda onder de dwingende oplegging van 
de rechter vallen? 

17. Kan wat meer duidelijker worden aangegeven wat nu precies wordt verstaan bij 
Transformatie jeugdhulp “Effectievere samenwerking in de keten zodat gezinnen met 
complexe problemen sneller en effectiever orden geholpen. Normalisatie en 
demedicalisering van de zorg.” Wat betekent dit nu in de praktijk?

18. Schouwburg businesscase. Er wordt een businesscase opgesteld die een antwoord moet 
geven op een aantal vraagstukken die spelen rond de Schouwburg. Kan het College aangeven 
of in de businesscase ook duidelijk wordt gemaakt welke de omvang is van het achterstallig 
onderhoud.?

19. Kan ook worden aangegeven waarom het achterstallig onderhoud de vorm heeft 
aangenomen zoals het nu is?

20. Is het mogelijk om in het kader van onderhoud Vastgoed gemeentelijke eigendommen een 
beeld te schetsen van het achterstallig onderhoud van het gemeentelijk vastgoed?

21. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de uitvoering van het afstoten van 
gemeentelijke eigendommen zoals eerder in de raad besproken.

22. In 2022 is het 750 jaar geleden dat Gouda haar stadsrechten ontving. Dit gaan we groots 
vieren in het 750e levensjaar. Is het in dit kader een goed idee om pogingen te ondernemen 
om Koningsdag in 2022 in Gouda te vieren? Hoe staat het College tegenover dit idee?

23. Op weg naar 2050: regio Midden-Holland energieneutraal. Onder deze noemer wordt onder 
meer ingezet op regionale energiestrategie, waarbij opgaven als de energietransitie, de 
ruimtelijke impact daarvan en klimaatadaptatie. Aangezien bij deze onderwerpen regionale 
samenwerking onmisbaar is vragen wij het College. Wat gaat u vanuit uw bestuursfunctie 
concreet doen om de betrokkenheid van de raadsleden/inwoners/ondernemers bij deze 
regionale vraagstukken te verhogen?

24. Samen met de raad wordt gewerkt aan raadsbreed werken in de stad Gouda volgens de door 
de raad vastgesteld startnotitie met de doelen en uitgangspunten. De intentie van 
Raadsbreed werken is om meer betrokkenheid en draagvlak voor het democratisch proces 
en de besluitvorming te creëren en als college en raad samen met de stad op te trekken. Wat 
gaat u als College doen om de betrokkenheid en draagvlak te verhogen? Wat is uw bijdrage 
daarin?

25. Zoals in het coalitieakkoord aangegeven worden diverse mogelijkheden onderzocht om de 
lokale lasten voor alle inwoners te verlichten. In 2020 volgt een voorstel aan de raad met een 
plan van aanpak om Gouda binnen de top 25 van de duurste gemeenten te laten zakken. Ook 
vorig jaar zegde de wethouder toe om in overleg met de raad in 2019 te gaan praten over 
‘besparingsmogelijkheden’ binnen de vigerende begroting. Waarom heeft het College geen 
invulling gegeven aan deze afspraak?

26. Cyclus N.V. voerde tot en met 31 december 2018 taken uit op het gebied van afvalinzameling 
en-beheer. De taken zijn nu teruggenomen door de gemeente. Deels is dit onderhands 
aanbestedingsprocedures opnieuw gegund aan marktpartijen. Kunt u aangeven aan wie en 
tegen welke aanneemster deze taken zijn uitbesteed?

27. Het risico is dat kosten hoger uitvallen dan begroot doordat gewerkt wordt met nieuwe 
mensen en nieuwe marktpartijen. Of doordat de sturing onvoldoende invulling krijgt. Kunt u 
aangeven wie feitelijk stuurt vanuit de gemeente en waarom krijgt deze aansturing het 
predicaat ‘onvoldoende ‘?

28.  De omvang van de leningenportefeuille is groot. Daarom kijken we bij projecten actief naar 
mogelijkheden om alternatieve financieringsbronnen in te   zetten, bijvoorbeeld door 
cofinanciering van EU, Rijk, provincie of door private partijen en ondernemers uit de stad. 
Kijken is leuk, maar welke zijn de concrete   stappen die op dit punt zijn gemaakt? En zo niet, 
wat is uw beleid om de   leningenportefeuille te verlagen?



29. Is overwogen in het kader van het inschatten en volgen van liquidatiebehoefte om te kijken 
of een investeringsfonds voor de gemeente Gouda een optie is? En zo Ja wat zijn de 
voordelen en zo Nee, welke zijn de argumenten om dit niet te doen?

30. Langlopende financieringsmiddelen aantrekken tegen looptijden van 20 jaar tenzij deze 
aantoonbaar korter benodigd zijn. Kan worden aangegeven of deze termijn maximaal is of 
dat een langere looptijd ook mogelijk is?

31. Staat de wet HOF en schatkistpapieren alternatieve financieren wel of niet in de weg?
32. Het treasurystatuut (van 2015) wordt periodiek geactualiseerd en vastgesteld door de 

gemeenteraad. Het statuut is eind 2019 geactualiseerd. Kan mijn fractie een exemplaar 
krijgen van het geactualiseerde treasurystatuut en wanneer wordt dit besproken in de 
auditcommissie en de gemeenteraad?

33. Welke zijn de oorzaken dat het verzuim van het eigen personeel 6.6% bedraagt.
34. Welk beleid gaat u concreet uitvoeren om dit verzuim terug te brengen?
35. Welke zijn de extra loonkosten vanwege de toename van het ziekte verzuim?

Divers:    Wat is er beleidsmatig nodig om in de toekomst echt integraal te gaan werken in het
   sociaal domein? Wat betekent dit voor de sociale teams voor wat betreft de omvang, 
   organisatie, kwaliteit en spreiding?

   In het kader van het vergunningenbeleid in Gouda. Hoeveel vergunningen zijn er verstrekt 
   het afgelopen jaar en is dit aan te geven in een overzicht w.o. Bouwvergunningen, 
   evenementen vergunningen etc.

  Uw beleid richt zich op het voeren van zgn. stadsdebatten. Kan worden aangegeven 
  waarom het stadsdebat over “onverdraagzaam gedrag in een democratie” door Gouda 
  wordt georganiseerd en er geen samenwerking is met Stichting Gouwe Dialoog?
  

   

Met vriendelijk groet, 
Jan de Koning
Fractievoorzitter GBG


